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Protokół Nr LVII/2023 

 

z obrad LVII sesji Rady Gminy Małkinia Górna odbytej w dniu 

13 grudnia 2023 roku w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małkini Górnej 

pod przewodnictwem pana Jacka Bogdana – Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się o godzinie 1200, a zakończyła o godzinie 1830. Ustawowy 

skład Rady Gminy – 15 radnych, w sesji wzięło udział 15 radnych – lista obecności 

w załączeniu do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy 

- Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy  

- Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy 

- Pani Marzena Michałowska – adwokat  

Punkt 1. 

 

Pan Jacek Bogdan - Przewodniczący Rady Gminy - otworzył sesję, powitał wszystkich 

zebranych. Po przywitaniu Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad 

i przedstawił porządek obrad:  

 

Porządek obrad: 

 

1) Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie protokołu z LVI sesji. 

2) Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami, tj. od 23 listopada 2023 r. 

do 13 grudnia 2023 r.  

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Małkinia Górna na 2023 r.  

4) Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2024 rok. 

5) Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Małkinia 

Górna na lata 2024-2037. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Małkinia Górna na 2024 rok. 

7) Wolne wnioski i sprawy różne. 

8) Zamknięcie sesji. 

Pan Zbigniew Nietubyć złożył wniosek o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie pkt 

3: Odczytanie pisma Zarządu Powiatu i pisma Wójta Gminy Małkinia Górna oraz dyskusja 

w tej sprawie.  

 

Wniosek został przyjęty. Głosów za: 9, wstrzymujących 1, przeciw: 5. Głosowało 15 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu.  

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół. Głosowało 15 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu.  
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Porządek obrad po zmianach:  

1) Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie protokołu z LVI sesji. 

2) Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami, tj. od 23 listopada 2023 r. 

do 13 grudnia 2023 r.  

3) Odczytanie pisma Zarządu Powiatu i pisma Wójta Gminy Małkinia Górna oraz 

dyskusja w tej sprawie. 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Małkinia Górna na 2023 r.  

5) Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2024 rok. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Małkinia 

Górna na lata 2024-2037. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Małkinia Górna na 2024 rok. 

8) Wolne wnioski i sprawy różne. 

9) Zamknięcie sesji. 

Punkt 2.  

Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy – przedstawiła informację z działalności Wójta w okresie 

między sesjami, tj. od 23 listopada 2023 r. do 13 grudnia 2023 r.  

Punkt 3.  

 

Przewodniczący odczytał pismo Zarządu Powiatu oraz Wójta Gminy Małkinia Górna. Pisma 

stanowią załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy.   

 

W dyskusji udział wzięli: pan Zbigniew Nietubyć, pan Józef Jagiełło, pani Bożena Kordek, pan 

Tadeusz Papuga, pan Marcin Zawistowski, pan Mirosław Niedźwiedź, pan Leszek Dębek, pan 

Leszek Siwek, pan Jacek Bogdan, pan Dariusz Rafalik, pan Stefan Rostkowski, pan Cezary 

Pietrzak.  

 

Przewodniczący ogłosił 45 minut przerwy w obradach.  

 

 

Punkt 4. 

 

Pani Marzena Kulesza  – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę 431/LVII/2023 w sprawie zmian w budżecie gminy Małkinia 

Górna na 2023 r. Głosów za: 11, wstrzymujących się: 3. Głosowało 14 radnych.    

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 
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Posiedzenie opuścił radny Jerzy Maliszewski.  

 

Punkt 5. 

 

Pan Leszek Siwek – omówił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady odczytał opinię Mazowieckiej Izby Rolniczej do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Marcin Zawistowski, pan Zbigniew Nietubyć, pan Leszek Dębek, 

pan Leszek Siwek, pani Wójt, pan Józef Jagiełło, pani Marzena Michałowska, pani Marzena 

Kulesza, pan Jacek Bogdan.  

 

Pan Józef Jagiełło złożył wniosek o zmianę w projekcie uchwały polegającą na tym, że w § 1 

zwrot 61,48 zastępuje się zwrotem 50,00 zł. 

 

Wniosek został odrzucony. Głosów za: 5, przeciw:  7, wstrzymujących się: 2. Głosowało 14 

radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek o wprowadzenie autopoprawki do projektu 

uchwały polegającej na tym, że „§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2024 r., po 

uprzednim ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego.” 

 

Autopoprawka została przyjęta. Głosów za: 12, wstrzymujących się: 2. Głosowało 14 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę 432/LVII/2023 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego na 2024 rok. Głosów za: 6, przeciw: 1, wstrzymujących się: 2. 

Głosowało 9 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 6. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Zbigniew Nietubyć, pani Wójt.  

 

Przewodniczący odczytał wniosek o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały. 

Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Rada Gminy przyjęła autopoprawkę. Głosów za: 13, wstrzymujących się 1. Głosowało 14 

radnych. 

 

Przewodniczący odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2037. 
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Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę nr 433/LVII/2023 Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Małkinia Górna na lata 2024-2037. Głosów za: 11, przeciw: 0, wstrzymujących się: 3 

Głosowało 14 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 7. 

 

Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy – omówiła projekt budżetu na 2024 r.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Jacek Bogdan, pan Zbigniew Nietubyć, pan Leszek Dębek, pan 

Arkadiusz Murawski, pan Tadeusz Papuga, pan Marcin Zawistowski, pani Marzena Kulesza, 

pan Cezary Pietrzak.  

 

Przewodniczący odczytał wniosek o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały. 

Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  

 

Autopoprawka została jednogłośnie przyjęta. Głosowało 14 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła autopoprawkę. Głosowało 14 radnych.  

 

Przewodniczący odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu 

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr 434/LVI/2023 w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Małkinia Górna na 2024 rok. Głosowało 14 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

 

Punkt 8. 

 

 

Pani Wójt zaprosiła wszystkich mieszkańców na Wigilijny Wieczór, który odbędzie się 

16.12.2023 r. oraz wszystkie dzieci z Kańkowa i Zawist Podleśnych wraz z rodzicami 

na coroczne spotkanie świąteczne z Mikołajem zorganizowane przez firmę Zakład 

Przetwarzania Odpadów Zawisty w dniu 16.12.2023 r. o godzinie 12:00 w budynku po byłej 

szkole w Kańkowie. Pani Wójt złożyła życzenia świąteczne obecnym na sesji i mieszkańcom.  
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Obrady opuścili: Dorota Koroś, Urszula Fidorczuk, Mariusz Rytel-Andrianik, Tadeusz Papuga, 

Leszek Dębek, pan Mirosław Wróbel,  pan Leszek Siwek.   

 

 

Pan Jacek Bogdan:  

1) w nawiązaniu do informacji na temat przyczyny awaryjności lamp zasugerował by 

skorzystać z opinii innych podmiotów a nie konserwatora, ponieważ ma wątpliwości do 

jego stanowiska, ponieważ izolacja na przewodach nie ma jakiegokolwiek wpływu na 

świecenie. Trzeba sprawdzić dokładnie sterowanie tych urządzeń, całkowicie 

rozjechane są zegary astronomiczne. Dostępna jest w tym zakresie prosta aplikacja. 

 

 

Pan Mirosław Niedźwiedź: 

1) odnosząc się do pkt 4 informacji z działalności Wójta dotyczącej budowy chodnika na 

ul. Słowackiego i wskazanej kwoty 48597,30 zł za 101 mb, natomiast w pkt 5 nie 

wskazano ile chodnika zostanie wykonane w Małkini Dolnej za 60 000,00 zł. Ile 

metrów zostanie wykonane.  

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – w Małkini Dolnej jest zmienna szerokość chodnika, 

dlatego na bieżąco będziemy oceniać długość chodnika.  

2) na jakim etapie jesteśmy z mieszkaniem w Orle 

Pan Cezary Pietrzak – próbowaliśmy zbadać, czy pomieszczenie spełnia wymagania na 

przeznaczenie go na cele szkoły jednak nie spełnia ono norm do pełnienia usług, chociażby ze 

względu na wysokość. Prawdopodobnie zostanie przekazane do zasobu komunalnego by mogło 

służyć mieszkańcom.  

 

Pani Lucyna Narewska – sołtys sołectwa Zawisty Nadbużne:  

1) mija dwa lata jak kanalizacja została wybudowana w Zawistach, kiedy będzie 

możliwość przyłączenia się.  

Pani Wójt: zbliżamy się już do końca, ale nie jest to zależne od gminy.  Wczoraj podpisałam 

umowę przesłaną przez PGE w sprawie uruchomienia ostatniej przepompowni. Zapewniają 

nas, że w ciągu dwóch tygodni będziemy mogli ją uruchomić. W pierwszych tygodniach nowego 

roku zostanie skierowane do mieszkańców pismo określające zasady wpięcia się do kanalizacji. 

Są to drogie inwestycje, w tej części gminy zostały zainwestowane środki w kwocie około 27 mln 

zł.  

2) W ubiegłym oraz w tym roku składałam wniosek o ul. Jaśminową jednak nie ma jej w 

budżecie.  

Pani Wójt: być może Wspólnota, która nagromadziła dosyć dużo środków będzie chciała 

przeznaczyć je na budowę świetlicy. Z uwagi na strategiczne położenie drogi jako łącznik 

i droga dojazdowa do imprezowy masowej, nie chce obiecywać – ale powinniśmy znaleźć 

środki. A gdzie mogę je znaleźć – czy kupić nowy autobus, czy używany- jak używany to mamy 

środki na co najmniej 7 projektów drogowych.  
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Pan Marcin Zawistowski:  

1) poprosił o pomoc w głosowaniu w budżecie obywatelskim województwa 

mazowieckiego na złożony przez niego projekt, tj. budowa chodnika wraz z zatoką 

autobusową od krzyżówek do SP nr 1 po lewej stronie w kierunku Ostrowi.  

Pan Leszek Siwek:  

1) zapytał o realizację inwestycji Glina Bielawy, której termin zakończenia to 15 

grudnia, a asfalt nie został jeszcze położony.   

Pan Cezary Pietrzak – w przypadku tej inwestycji pogoda pokrzyżowała plany ale również 

wykonawca zlekceważył porę roku. Inspektor nadzoru inwestorskiego nie miał możliwości 

sprawdzenia jakości wykonania podbudowy z uwagi na jej zamarznięcie i nie dopuścił to 

dalszych prac, czyli nałożenia masy bitumicznej. Dzisiaj miały być wykonane pomiary, jeżeli 

będzie zgoda to w ciągu dwóch dni inwestycja będzie zrealizowana.  

 

 

Pan Zbigniew Nietubyć:  

1) proszę  o odniesienie się do wniosków z poprzedniej sesji.  

2) Odnosząc się do mieszkania w Orle, wskazał, że decyzja o przeznaczeniu do zasobów 

komunalnych nie jest ostateczna decyzją. Na spotkaniu w szkole rodzice jasno 

wskazywali by przeznaczyć je na cele szkoły, ponieważ szkoła boryka się z problemami 

lokalowymi. Trzeba zrobić wszystko żeby to pomieszczenie trafiło do szkoły na cele 

związane ze szkołą. 

Pan Cezary Pietrzak – chcemy pomóc szkole, ale aby pomieszczenie mogło być lokalem 

publicznym musi spełniać wymogi określone w rozporządzeniu. Jednym z wymogów jest 

wysokość pomieszczenia. Kolejną sprawą jest szerokość klatki schodowej, która jest bardzo 

wąska, potrzeba milionowych nakładów.  Nie dostosujemy lokalu do potrzeba, a pani wójt jako 

zarządca bierze na siebie odpowiedzialność. W przypadku wypadku ubezpieczyciel mógłby 

odmówić odszkodowania.  

 

Pan Jacek Bogdan – chęć skorzystania z lokalu zgłosiło również KGW Orłowianki, należałoby 

się nad tym pochylić. 

 

Pani Wójt – akces zgłosiła szkoła na ten budynek i zgadzam się z radnymi, że trzeba zrobić 

wszystko by pomieszczenie przeznaczone było na potrzeby szkoły. Być może można je 

dostosować na zaplecze itp.  

 

Pan Zbigniew Nietubyć – poprosił o załatanie dziury na skrzyżowaniu ul. Konstytucji 3 Maja 

z ul. Kopernika. Wycięto asfalt i zasypano piachem – błoto chlapie na bliskie posesje.  
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Punkt 9. 

 

Przewodniczący zamknął LVII zwyczajną sesję Rady Gminy.  

 

         

Przewodniczący Rady Gminy 

                Jacek Bogdan 

Protokolant 

Beata Dębkowska  


